
ЗАПИСНИК 
са седме седнице Скупштине града Ваљева 

одржане у четвртак  29. маја 2025. године са почетком у 10:00 часова 
 
 

Седницу је отворио и истом председавао председник Скупштине града др 
Слободан Гвозденовић. 

Председник Скупштине др Слободан Гвозденовић је на основу електронске 
евиденције констатовао да седници присуствује 49 одборника од укупно 51 одборника. 

Седници су, поред одборника, присуствовали: Градоначелник града Ваљева са 
сарадницима, начелник Градске управе града Ваљева са сарадницима, директори 
јавних предузећа и установа чија се акта разматрају и представници медија. 

Седници нису присуствовали следећи одборници: Мила Павловић и Јасмина 
Милићевић. 
Председник Скупштине је обавестио одборнике да: 
 
 -  је одборник Небојша Тадић, испред странке Милан Стаматовић – Здрава Србија-ЗС  

поднео на писарници Градске управе града Ваљева 01.04.2025.године,  
обавештење да убудуће неће деловати у Одборничком клубу Српске напредне 
странке СНС и њених коалиционих партнера. У складу са одлуком одборника 
Небојше Тадића убудуће ће деловати као самостални - независни одборник 
Скупштине града Ваљева; 

 
- је Одборничка група „СПС-Ивица Дачић“ доставила допис 26. маја 2025, године 

Скупштини града који  обавештава да одборници Ненад Игњатовић, др Зоран 
Живковић, Милена Досковић, Ана Дамњановић и Андреа Илић излазе из 
одборничке групе „Александар Вучић -Ваљево Сутра“ и да формирају одборничку 
групу „СПС-Ивица Дачић“. За шефа одборничке групе „СПС-Ивица Дачић“ именује 
се Ненад Игњатовић, а за заменика шефа одборничке групе „СПС-Ивица 
Дачић“ Милену Досковић. 

 
Сходно члану 36. и члану 92. Пословника Скупштине града Ваљева послат је 
одборницима нови дневни ред. 
 
Пре усвајања записника са 6.седнице Скупштине града Ваљева која је одржана 06. 
марта 2025.године, за реч се јавио одборник Горан Гавриловић. Горан Гавриловић је 
навео примедбу на записник и тражио да му се достави тонски запис са 6.седнице 
Скупштине града од 6. марта 2025.године. 
За реч се такође јавио одборник Жељко Трифуновић и навео примедбе на записник 
са 6. седнице и тражио да се о истом не гласа, наводећи да је записник са 6.седнице 
фалсификат и криминално дело. 
 

Одборник Милош Миливојевић се јавио за реч позивајући се на  члан 119. Пословника 

Скупштине града и дао предлог закључка да се разреши Младен Симовић, дужности 

секретара Скупштине града Ваљева. 

Председник Скупштине је одговорио одборнику Милошу Миливојевићу и навео да би 

се резрешио секретар Скупштине града мора бити посебна тачка дневног реда јер је 

и приликом постављања била тачка дневног реда и не може се мењати секретар 

предлогом закључка. 



За реч се јавио одборник Немања Јаковљевић који је подржао предлог закључка 

одборника Милоша Миливојевића. 

Након краће расправе прешло се на гласање о записнику са 6.седнице Скупштине 

града која је одржана 6.марта 2025.године. 

Скупштина је са 28 гласова за, 16 против и без уздржаних, усвојила  записник са 
6. седнице Скупштине града Ваљева. 
 

Тачке под редним бројем 20. и 26. су скинуте са дневног реда. 

Тачка под редним бројем 20. је скинута са дневног реда због непотпуне документације 

о катастарским парцелама а тачка 26. је скинута са дневног реда због тога што није 

одржана Комисија за кадровска и административна питања и радне односе.  

У допуни дневног реда достављена је нова тачка дневног реда која је разматрана као 

21. тачка дневног реда.   

Пре утврђивања дневног реда, одборник Горан Гавриловић се јавио за реч и навео да 

је направљен прекршај по Пословнику Скупштине града. 

За реч се јавио одборник Немања Јаковљевић позивајући се на члан 119. Пословника 

предлог закључка и у свом обраћању је затражио да се за наредну седницу доставе 

свим одборницима имовинске карте свих функционера града Ваљева. 

◄► 
 
Предложен је следећи  
 

ДНЕВНИ  РЕД 

 

1. УТВРЂИВАЊЕ  ПРЕСТАНКА  МАНДАТА  ОДБОРНИКА У СКУПШТИНИ ГРАДА 
ВАЉЕВА  
 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О ИЗВРШЕЊУ 

ГОДИШЊЕГ ПЛАНА РАДА ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „МИЛИЦА НОЖИЦА“ 

ВАЉЕВО ЗА 2023/2024. ГОДИНУ 

 

3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЦЕНТРА 

ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД „КОЛУБАРА” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

4. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

МАТИЧНЕ БИБЛИОТЕКЕ „ЉУБОМИР НЕНАДОВИЋ” ВАЉЕВО ЗА 2024. 

ГОДИНУ 

 

5. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

УСТАНОВЕ ЗА ФИЗИЧКУ КУЛТУРУ „ВАЛИС” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 



6. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА КУЛТУРУ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

7. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

НАРОДНОГ МУЗЕЈА ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

8. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

„МОДЕРНЕ ГАЛЕРИЈЕ“  ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ  

 

9. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

ИНТЕРНАЦИОНАЛНОГ УМЕТНИЧКОГ СТУДИЈА „РАДОВАН ТРНАВАЦ МИЋА” 

ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

10. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИОНАЛНЕ КУЛТУРЕ 

„АБРАШЕВИЋ” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

11. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

12. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ „ВАЉЕВО” ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

13. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ РЕГИОНАЛНОГ ВИШЕНАМЕНСКОГ 

ХИДРОСИСТЕМА СТУБО - РОВНИ „КОЛУБАРА“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 

01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

14. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА - ВАЉЕВО” ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. 

ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

15. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ВОДОВОД - ВАЉЕВО“ 

ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

16. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 

ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 



17. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 

31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

18. РАЗМАТРАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЗАЈЕДНИЧКОГ ПРАВОБРАНИЛАШТВА 

ГРАДА ВАЉЕВА И ОПШТИНЕ ОСЕЧИНА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

19. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ШТАБА 

ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

20. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ОПЕРАТИВНОГ ПЛАНА 

ОДБРАНЕ ОД ПОПЛАВА ЗА ВОДЕ II РЕДА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

21.   ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗГРАДЊЕ СПОМЕНИКА 

ЖРТВАМА   

  КОМУНИЗМА ОД ЈЕСЕНИ 1944.ГОДИНЕ ДО ЗИМЕ 1946.ГОДИНЕ 

 

22. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ДОПУНСКИМ ПРАВИМА ВОЈНИХ ИНВАЛИДА И ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА 

ИЗ ОРУЖАНИХ АКЦИЈА ПОСЛЕ 17. АВГУСТА 1990. ГОДИНЕ 

 

23. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ 

СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО 

ВАЉЕВО 

 

24. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

25. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 

973/1, 973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 

 

26. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

 

За предложени дневни ред гласало је 25 одборника за, 3 против тако да је Скупштина  
усвојила предложени дневни ред у целини. 
 Због непоштовања и звиждања опозиције на седници Скупштине председник је дао 
паузу у трајању од 20 минута. 
Након завршетка паузе настављена је седница Скупштине. 
 
 
 



1. 

УТВРЂИВАЊЕ ПРЕСТАНКА МАНДАТА ОДБОРНИКА У СКУПШТИНИ ГРАДА 
ВАЉЕВА 
 

На основу неопозиве оставке  

 

- Утврђено је да је Мили Павловић престао мандат одборника у Скупштини 
града Ваљева  

 

За реч се јавио одборник Горан Гавриловић по пословнику члан 86. наводећи да је 

учињена повреда Пословника. 

Стављено је на гласање да се Скупштина изјасни о повреди Пословника. 

Констатовано је да није учињена повреда Пословника по члану 86. са 15 гласова 

за, 24 одборника није гласало.  

За реч се више пута јављао Жељко Трифуновић по Пословнику члан 99. кршење 

достојанства Скупштине.  

Горан Гавриловић се опет јавио за реч по Пословнику наводећи зашто начелник 

Управе града Ваљева није сачинио оснивачки акт предузећа на основу скупштинске 

Одлуке од 24. јуна 2022. године чија би била делатност управљање пута. И затражио 

од начелника да се изјасни о тим наводима. 

  

2. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О ИЗВРШЕЊУ 

ГОДИШЊЕГ ПЛАНА РАДА ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „МИЛИЦА НОЖИЦА“ 

ВАЉЕВО ЗА 2023/2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 

 
Известилац је био Милан Радовић, директор Предшколске установе „Милица 
Ножица“ Ваљево. 
  
За реч се јавио одборник Душан Мишковић и том приликом су му изречене две 
опомене  и одузета му је реч због непоштовања Скупштине и није се држао тачке 
дневног реда. За реч се јавио и Горан Гавриловић.  
По Пословнику јавио се и одборник Жељко Трифуновић наводећи повреду 
Пословника. 
Скупштина се изјаснила да није учињена повреда Пословника са 16 гласова за, 

а 29 одборника није гласало.  

 

За реч се јавио Небојша Тадић, затим Ненад Игњатовић и Горан Гавриловић.  

 

Одборник Милош Миливојевић је на основу члана 119. Пословника Скупштине града 

Ваљева предложио предлог закључка ради разматрања актуелне ситуације у Општој 

болници Ваљево, која има утицаја на квалитет здравствене заштите грађана Ваљева 

и околине. У  јавности  је изражена забринутост у вези са стањем инфраструктуре, 



функционисањем медицинске опреме, условима рада запослених као и планираном 

реконструкцијом Опште болнице Ваљево.  

Стављен је на гласање предлог закључка.  

Скупштина је се изјаснила о предлогу закључка са 16 гласова за, није гласало 30 

одборника и одсутно 5 одборника. 

 

У дискусији су даље учествовали др Владимир Пантелић, Жељко Трифуновић, Душан 

Мишковић, др Зорица Јоцић, Драгица Драгојловић, Горан Гавриловић, Немања 

Јаковљевић, Радоица Рстић, Јелена Ђурановић, Небојша Тадић. 

 

Жељко Трифуновић је на основу чл. 119 Пословника Скупштине града Ваљева 

предложио предлог закључка да се наложи Градском већу да пронађе и спроведе 

решење везано за прављење ваљевског качкаваља и помоћи малим произвођачима 

млека. 

Стављен је на гласање предлог закључка.  

Скупштина је са 39 гласова за, донела наведени закључак. 

 

За реч се јавио Лазар Гојковић, градоначелник града Ваљева, а затим Жељко 

Трифуновић који је на основу чл. 119 Пословника Скупштине града Ваљева 

предложио предлог закључка да се наложи Градском већу да се пронађе начин да се 

помогне и воћарима. 

Стављен је на гласање предлог закључка.  

Скупштина није прихватила наведени закључак са 21 гласом за, 1 гласом против, 

24 одборника није гласало. 

 

Директор Милан Радовић дао је одговоре на постављена питања. 

 

По Пословнику се јавио Горан Гавриловић наводећи повреду пословника. 

Скупштина се изјаснила да није учињена повреда Пословника са 13 гласова за, 

а није гласало 33 одборника. 

 

Немања Јаковљевић такође се јавио за реч по Пословнику тврдећи да је учињена 

повреда Пословника. 

Председник је ставио на гласање. 

Скупштина је се изјаснила да није учињена повреда Пословника са 15 гласова 

за, а није гласао 31 одборник. 

 
Скупштина града је са 27 гласова за, 14 против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК 

О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О ИЗВРШЕЊУ ГОДИШЊЕГ ПЛАНА РАДА 

ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „МИЛИЦА НОЖИЦА“ ВАЉЕВО ЗА 2023/2024. ГОДИНУ  

 

3. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЦЕНТРА ЗА 

СОЦИЈАЛНИ РАД „КОЛУБАРА” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 



Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је била Душица Росић, представник Центра за социјални рад 
''Колубара'' Ваљево. 
 
У дискусији су учествовали Жељко Трифуновић, Небојша Тадић, Ненад Игњатовић, др 
Мира Вуковић, Радоица Рстић и Јелена Ђурановић. 
Душица Росић дала је одговоре. 
 
Скупштина града је са 26 гласова за, 2 гласа против и 1 уздржани донела ЗАКЉУЧАК 

О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД „КОЛУБАРА” 

ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

4. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ МАТИЧНЕ 

БИБЛИОТЕКЕ „ЉУБОМИР НЕНАДОВИЋ” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је била Виолета Милошевић, директор Матичне библиотеке 
''Љубомир Ненадовић'' Ваљево. 
У расправи су учествовали Јелена Ђурановић, Небојша Тадић, Немања Јаковљевић, 
Драган Симеуновић и Радоица Рстић. 
 
Скупштина града је са 38 гласова за, без гласова против и без уздржаних донела 

ЗАКЉУЧАК О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ МАТИЧНЕ БИБЛИОТЕКЕ 

„ЉУБОМИР НЕНАДОВИЋ” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

5. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ 

ЗА ФИЗИЧКУ КУЛТУРУ „ВАЛИС” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Жељко Остојић, представник Установе за физичку културу 
''Валис'' Ваљево. 
  
У распави су учествовали Јелена Ђурановић, Марко Николић, Небојша Тадић, Жељко 
Трифуновић и Драган Симеуновић. 
Жељко Остојић је дао одговоре. 
Завршну реч дао је Лазар Гојковић, градоначелник. 



Одборник Горан Гавриловић, јавио се за реч по Пословнику. 
 

Скупштина града је са 27 гласова за, 12 гласова против и без уздржаних донела 

ЗАКЉУЧАК О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ ЗА ФИЗИЧКУ 

КУЛТУРУ „ВАЛИС” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ  

 

После завршене 5. тачке дневног реда председник Скупштине је дао паузу до 15:20 

часова. 

 

Након паузе на електронски систем се пријавило 28 одборника а 23 је било одсутно, 

утврђен је кворум и седница је могла да настави са радом.  

 

6. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ 

КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА КУЛТУРУ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био  Младен Ристић, руководилац Одељења за друштвене 
делатности. 
  
У дискусији су учествовали Јелена Ђурановић, Немања Јаковљевић, Радоица Рстић, 

Небојша Тадић и Душан Мишковић. 

Скупштина града је са 23 гласова за, 10 гласова против и без уздржаних донела  

ЗАКЉУЧАК О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА 

КУЛТУРУ ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ    

 

7. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ НАРОДНОГ 

МУЗЕЈА ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је била Јелена Николић-Лекић,  директор Народног музеја Ваљево. 
 

Није било расправе. 

Скупштина је са 24 гласова за, 2 гласа против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК О 

УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ НАРОДНОГ МУЗЕЈА ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ  

 

 

 



8. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ „МОДЕРНЕ 

ГАЛЕРИЈЕ“  ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ  

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је била  Марија Ђурић, директор Модерне галерије Ваљево. 
  
У дискусији су учествовали Јелена Ђурановић, Небојша Тадић и Александар Ђукић. 
Скупштина је са 34 гласа за, без гласова против и без уздржаних донела  ЗАКЉУЧАК 

О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ „МОДЕРНЕ ГАЛЕРИЈЕ“  ВАЉЕВО ЗА 2024. 

ГОДИНУ  

 

9. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

ИНТЕРНАЦИОНАЛНОГ УМЕТНИЧКОГ СТУДИЈА „РАДОВАН ТРНАВАЦ МИЋА” ЗА 

2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је била Мирјана Војић, директор Интернационалног уметничког 
студија ''Радован Трнавац Мића''. 
  
Није било расправе. 
 

Скупштина је са 34 гласа за, без гласова против и без уздржаних донела  ЗАКЉУЧАК 

О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ИНТЕРНАЦИОНАЛНОГ УМЕТНИЧКОГ 

СТУДИЈА „РАДОВАН ТРНАВАЦ МИЋА” ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

За реч се јавио одборник Гордан Милосављевић позвао се на члан 119. Пословника. 
Истакао је да су плоче на тргу Десанке Максимовић прилично пуно оштећене и 
утонуле тако да су се направиле рупе и потребно што пре да се изврши поправка. 
Предложио је закључак  да се средства која су предвиђена за обнову гранитних плоча 
пребаце из 4. квартала у 2. кваратал како би се што пре кренуло са заменом тих плоча.   
Скупштина града није прихватила предложени закључак са 19 гласова за, није гласало 
19. 
За реч поводом тог предлога јавио се Небојша Петронић, начелник Управе града 
Ваљева и том приликом је истакао да се План набавке може изменити и да већ има 
извођача и да ће се план набавки изменити. 
 
 
 



10. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ 

КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИОНАЛНЕ КУЛТУРЕ „АБРАШЕВИЋ” 

ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Милош Смиљанић, вд директора Установе културе Центар за 
неговање традиционалне културе ''Абрашевић'' Ваљево. 
 
У расправи су учествовали Жељко Трифуновић и Немања Јаковљевић.  
Милош Смиљанић је дао одговоре. 
Жељко Трифуновић се јавио за реч по Пословнику тврдећи да је грубо прекршено 
достојанство Скупштине. 
Скупштина се изјаснила да није учињена повреда Пословника са 11 гласова за 
није гласало 27 одборника а одсутно је било 13 одборника. 
Одборник Немања Јаковљевић се јавио за реч по Пословнику. 
 
Скупштина града је са 24 гласа за, 9 гласова против и 1 уздржани донела ЗАКЉУЧАК 

О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТАР ЗА НЕГОВАЊЕ 

ТРАДИЦИОНАЛНЕ КУЛТУРЕ „АБРАШЕВИЋ” ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

11. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ 

МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Није било образложења и раправе. 

Скупштина је са 26 гласова за, 4 гласа против и 1 уздржани донела  ЗАКЉУЧАК О 

УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 

ВАЉЕВО ЗА 2024. ГОДИНУ  

 

12. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЗАВОДА ЗА 

ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ „ВАЉЕВО” ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени закључак разматрала је Комисија за друштвене делатности и 
образовање и предложила Скупштини да га донесе. 
 



Није било додатног образложења. 
У дискусији су учествовали Небојша Тадић и Јелена Ђурановић. 
По закључењу расправе за реч се јавио Милош Миливојевић по Пословнику члан 168. 
и члан 35. Статута града Ваљева. 
Драгица Драгојловић, Гордан Милосављевић и Марко Николић. 
Љубица Васиљевић, вд директора Завода за заштиту споменика културе ''Ваљево'' 
дала је одговоре. 
 
Скупштина је са 26 гласова за, 4 гласа против и без уздржаних донела  ЗАКЉУЧАК О 

УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ 

„ВАЉЕВО” ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
 

13. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И 

КОРИШЋЕЊЕ РЕГИОНАЛНОГ ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО - 

РОВНИ „КОЛУБАРА“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. 

ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Иван Бељић, директор Јавног предузећа за управљање и 
коришћење регионалног вишенаменског хидросистема Стубо-Ровни ''Колубара''. 
  
Иван Бељић, директору Jавног предузећа за управљање и коришћење регионалног 
вишенаменског хидросистема Стубо-Ровни ''Колубара'' дао је додатно образложење. 
 
У дискусији су учествовали Горан Гавриловић, Гордан Милосављевић, Жељко 

Трифуновић, Немања Јаковљевић, Јелена Ђурановић, Радоица Рстић, Драгица 

Драгојловић, Марко Николић и  проф.др Радислав Вуловић. 

 

Скупштина са 25 гласова за, 12 гласова против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК 

О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА УПРАВЉАЊЕ И КОРИШЋЕЊЕ РЕГИОНАЛНОГ 

ВИШЕНАМЕНСКОГ ХИДРОСИСТЕМА СТУБО - РОВНИ „КОЛУБАРА“ ВАЉЕВО ЗА 

ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

По Пословнику се јавио за реч одборник Гордан Милосављевић. 

 

 

14. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА - 

ВАЉЕВО” ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 



У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Горан Радојичић, представник Јавног комуналног предузећа 
''Топлана-Ваљево'' Ваљево. 
 У дискусији су учествовали Жељко Трифуновић, Гордан Милосављевић и Немања 
Јаковљевић. 
Горан Радојичић је дао одговоре. 
 

Скупштина је са 25 гласова за, 9 глсасова против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК 

О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТОПЛАНА - ВАЉЕВО” ВАЉЕВО ЗА 

ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

  

15. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ВОДОВОД - ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 

01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 2. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је одмах по завршетку расправе. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Иван Филиповић,  директор Јавног комуналног предузећа 
''Водовод-Ваљево'' Ваљево.  
У дискусији су учествовали и неки одборници више пута јављали за реч : Горан 
Гавриловић - због непридржавања Пословника Скупштине града изречене су му 2 
опомене од стране председника Скупштине, Гордан Милосављевић, Драгица 
Драгојловић, Жељко Трифуновић, Немања Јаковљевић, Радоица Рстић, др Слободан 
Гвозденовић и Марко Николић. 
Након закључења расправе за реч се јавио Ђорђе Милановић, заменик 
градоначелника. 
 
Скупштина је са 24 гласа за, 8 гласова против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК О 

ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП 

„ВОДОВОД - ВАЉЕВО“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 

31.12.2024. ГОДИНЕ 

 
16. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. 

ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 



Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Драгутин Кузмановић, директор Јавног комуналног предузећа 
„Видрак'' Ваљево.  
 
 У дискусији су учествовали Јасминка Недељковић, Радоица Рстић, Драгица 
Драгојловић, Жељко Трифуновић, Немања Јаковљевић, Небојша Тадић, Марко 
Николић и Саша Јевтић. 
Драгутин Кузмановић је дао одговоре. 

 
17. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ 

ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Горан Цвијовић, вд директора Јавног комуналног предузећа ''Полет'' 
Ваљево.   
Није било расправе. 
 

18. 

РАЗМАТРАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЗАЈЕДНИЧКОГ ПРАВОБРАНИЛАШТВА 

ГРАДА ВАЉЕВА И ОПШТИНЕ ОСЕЧИНА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

 
Известилац је била Драгана Лабус, Правобранилац Заједничког правобранилаштва 
града Ваљева и општине Осечина. 
 

Није било расправе. 
19. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ШТАБА ЗА 

ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Александар Павловић, шеф Одсека за ванредне ситуације и 
послове одбране, Одељење за послове органа града. 
 



За реч се јавио Небојша Тадић. 

 
20. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ОПЕРАТИВНОГ ПЛАНА 

ОДБРАНЕ ОД ПОПЛАВА ЗА ВОДЕ II РЕДА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложени  закључак  разматрала је Комисија за урбанизам, комуналне делатности 
и заштиту животне средине и предложила Скупштини да га донесе. 
 
Известилац је био Александар Павловић, шеф Одсека за ванредне ситуације и 
послове одбране, Одељење за послове органа града. 
 
За реч се јавио Жељко Трифуновић. 

21. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗГРАДЊЕ СПОМЕНИКА 

ЖРТВАМА КОМУНИЗМА ОД ЈЕСЕНИ 1944.ГОДИНЕ ДО ЗИМЕ 1946.ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Известилац је био Небојша Тадић, одборник. 
 
У дискусији су учествовали Ненад Игњатовић и  Јелена Ђурановић.  

 

22. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ДОПУНСКИМ ПРАВИМА ВОЈНИХ ИНВАЛИДА И ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА ИЗ 

ОРУЖАНИХ АКЦИЈА ПОСЛЕ 17. АВГУСТА 1990. ГОДИНЕ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложену одлуку  разматрала је Комисија за статутарна питања, организацију и 
нормативна акта Скупштине и предложила Скупштини да је донесе. 
 
Известилац је био Младен Ристић, руководилац Одељења за друштвене делатности. 
 
Није било расправе. 

23. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ 

СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО 

ВАЉЕВО 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 



Предложену одлуку  разматрала је Комисија за буџет и финансије  и предложила 
Скупштини да је донесе. 
 
Није било додатног образложења и расправе. 

 
24. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложену одлуку  разматрала је Комисија за буџет и финансије  и предложила 
Скупштини да је донесе. 
 
Није било додатног образложења и расправе. 

 
25. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 973/1, 

973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложену одлуку  разматрала је Комисија за буџет и финансије  и предложила 
Скупштини да је донесе. 
 
Није било додатног образложења и расправе. 

 

26. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

У складу са чланом 110. став 1. Пословника Скупштине града гласање по овој 

тачки дневног реда било је у времену одређеном за гласање. 

Предложену одлуку  разматрала је Комисија за буџет и финансије  и предложила 
Скупштини да је донесе. 
 
Није било додатног образложења и расправе. 

 

Након окончане расправе по свим тачкама утврђеног дневног реда гласање је почело 

од 16.тачке дневног реда. 

 

16. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА 

ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 



Скупштина је са 30 гласова за, 7 против и без уздржаних донела ЗАКЉУЧАК О 

ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП 

„ВИДРАК“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

17. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О 

РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. ГОДИНЕ ДО 

31.12.2024. ГОДИНЕ 

Скупштина је са 28 гласова за, 7 против и 1 уздржани донела ЗАКЉУЧАК О 

ПРИХВАТАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПОЛЕТ“ ВАЉЕВО ЗА ПЕРИОД ОД 01.01.2024. 

ГОДИНЕ ДО 31.12.2024. ГОДИНЕ 

 

18. РАЗМАТРАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ЗАЈЕДНИЧКОГ ПРАВОБРАНИЛАШТВА 

ГРАДА ВАЉЕВА И ОПШТИНЕ ОСЕЧИНА ЗА 2024. ГОДИНУ 

Скупштина је са 28 гласова за, 6 против и без уздржаних усвојила ИЗВЕШТАЈА О 

РАДУ ЗАЈЕДНИЧКОГ ПРАВОБРАНИЛАШТВА ГРАДА ВАЉЕВА И ОПШТИНЕ 

ОСЕЧИНА ЗА 2024. ГОДИНУ 

19. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ШТАБА 

ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

Скупштина је са 28 гласова за, 7 против и без уздржаних донале ЗАКЉУЧАК О 

УСВАЈАЊУ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА 

ВАЉЕВА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

20. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ОПЕРАТИВНОГ ПЛАНА 

ОДБРАНЕ ОД ПОПЛАВА ЗА ВОДЕ II РЕДА ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

Скупштина је са 28 гласова за, 7 против и без уздржаних донала ЗАКЉУЧАК О 

УСВАЈАЊУ ОПЕРАТИВНОГ ПЛАНА ОДБРАНЕ ОД ПОПЛАВА ЗА ВОДЕ II РЕДА 

ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

21.  ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗГРАДЊЕ СПОМЕНИКА 

ЖРТВАМА КОМУНИЗМА ОД ЈЕСЕНИ 1944.ГОДИНЕ ДО ЗИМЕ 1946.ГОДИНЕ 

 

Скупштина је са 38 гласова за, без против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О 

ПРИСТУПАЊУ ИЗГРАДЊЕ СПОМЕНИКА ЖРТВАМА КОМУНИЗМА ОД ЈЕСЕНИ 

1944.ГОДИНЕ ДО ЗИМЕ 1946.ГОДИНЕ 

 

22. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ДОПУНСКИМ ПРАВИМА ВОЈНИХ ИНВАЛИДА И ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА 

ИЗ ОРУЖАНИХ АКЦИЈА ПОСЛЕ 17. АВГУСТА 1990. ГОДИНЕ 

 



Скупштина је са 38 гласова за, без против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ДОПУНСКИМ ПРАВИМА ВОЈНИХ 

ИНВАЛИДА И ПОРОДИЦА ПАЛИХ БОРАЦА ИЗ ОРУЖАНИХ АКЦИЈА ПОСЛЕ 17. 

АВГУСТА 1990. ГОДИНЕ 

 

23. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ 

СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО 

ВАЉЕВО 

 

Скупштина је са 28 гласова за, без против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О 

ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. 

ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО ВАЉЕВО 

 

24. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

Скупштина је са 28 гласова за, 2 против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О 

ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

25. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 

973/1, 973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 

 

Скупштина је са 28 гласова за, 1 против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О ДЕОБИ 
КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 973/1, 973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО 
ДИВЧИБАРЕ 

26. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

Скупштина је са 28 гласова за, без против и без уздржаних донала ОДЛУКУ О 

ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

 

 

29.мај 2025. год. 
ПРЕДСЕДНИК 

Скупштине града Ваљева 
Др Слободан Гвозденовић 

 
 


